
آرمان ملی: جواد نکونام پس از برد مقابل فولاد صحبت هایی 
در خصوص عدم تمایل برای قهرمانی استقلال مطرح کرد که 

البته این صحبت ها مورد تایید پیشکسوتان نیست. 
   صحبت های نکونام

سرمربی تیم فوتبال استقلال با بیان اینکه »می دانستیم که 
دیدار سختی مقابل فولاد داریم،« گفت: آنها علاقه مند بودند 
که بازی را از ریتم بیاندازند. جواد نکونام، سرمربی تیم فوتبال 
استقلال در نشست خبری پس از دیدار تیمش مقابل فولاد 
خوزستان در ورزشگاه آزادی که با برتری یک بر صفر به سود 
آبی پوشان به پایان رسید، اظهار کرد: از هواداران استقلال 
تشکر می کنم این پیروزی متعلق به آنهاست. واقعا انرژی و 
نیرویی که امروز به تیم ما دادند خیلی به ما کمک کرد و خدا را 
شکر که شرمنده آنها نشدیم و با عشق این سه امتیاز را به آنها 
تقدیم می کنیم. وی افزود: می دانستیم که بازی سختی است 

ظاهر شده بود و چون فولاد برای سقوط نکردن مقابل ما 
بازیکنان این تیم دوست دارند 

وقت بازی و شرایط بازی را به 
نفع خود اختصاص دهند و 
که بازی  علاقه مند هستند 

ج کنند. در این  را از ریتم خار

مورد با بازیکنان صحبت کرده بودیم تا بتوانیم با سرعت دادن 
کنیم. سرمربی تیم فوتبال  به بازی از این اتفاق جلوگیری 
استقلال تهران با اشاره به اینکه هر چند در نیمه اول تیمش 
دارای موقعیت گل بود اما از شرایط بازی راضی نبود، عنوان کرد: 
نیمه دوم با صحبت های انجام شده بازی بهتر شد، موقعیت 
گر دقت می کردیم  خلق کردیم، کاملا در زمین حریف بودیم و ا
می توانستیم گل های بیشتری بزنیم اما تمام تمرکز ما این 
بود که بازی را ببریم چرا که بازیکنی برای تعویض نداشتیم و 
شرایط در دقایق پایانی برای ما سخت شد. نکونام افزود: جز 
یک صحنه موقعیتی به حریف ندادیم و در دقایق پایانی نیز 
می توانستیم روی ضد حمله به گل برسیم. سازمان و شکل 
خوبی داشتیم و توانستیم نتیجه خوبی بگیریم. وی با بیان 
اینکه »به هواداران تیم استقلال می گویم که همه دوست دارند 
ما ببازیم و هر جوری که فکرش را بکنید برای ما داستان بسازند 
تا نتیجه نگیریم،« اظهار کرد: نیاز داریم که تمرکز کنیم و کار خود 
را انجام دهیم. تیم ما وظیفه دارد که برای هواداران پیروز شود. 
باید خود را برای اتفاقات بازی آماده کنیم و تمرکز داشته باشیم. 
کید بر اینکه تا اینجای  سرمربی تیم فوتبال استقلال تهران با تا
گر شرایط استقلال  لیگ نیز تیمش فوق العاده کار کرده، گفت: ا
ایده آل بود خیلی زودتر جشن قهرمانی گرفته بودیم. 
دوست ندارم به عقب بگردیم. همه چیزهای 
کوچک و بزرگ را وسط می کشند تا ما نتیجه 
نگیریم. برای استقلال می خواهند مو را از 
ج کنند، نمک و شکر را از هم  ماست خار
جدا کنند و بازی سایر تیم ها با هوادار 
برگزار شود. برای استقلال همه قوانین 
جابجا می شود اما برای حریف اینگونه 
دستگردی  در  استقلال  بازی  نیست. 
بدون هوادار برگزار شد پس چرا دیدار 

گر برگزار می شود؟ دیگر با تماشا
وی با اشاره به اینکه رقابت با یحیی 
گل محمدی و اوسمار رقابتی است که باعث 
پیشرفت وی هم در آینده می شود، خاطرنشان 
کرد: می جنگیم و امیدواریم هر تیمی لیاقت دارد، قهرمان شود. 
ما زحمت می کشیم و این مسائل وجود دارد و به بازیکنان گفته 
بودم آمادگی هر چیزی را داشته باشند. برخی مسائل برای بر 
هم زدن تمرکز بازیکنان من است. باید بگویم این مسائل روی 
بازیکنان استقلال تاثیر نمی گذارد. طرف خود را می شناسیم 

چون از جنس فوتبال هستیم. 
   نظر فلاحت زاده 

، نکونام دیگر  بازیکن پیشین استقلال گفت: با رفتن خطیر
بهانه ای برای از دست دادن قهرمانی ندارد و استقلال باید با 

دقت بیشتری بازی ها را دنبال کند تا با قهرمانی دل هواداران 
را شاد کند. فرشاد فلاحت زاده در گفت وگو با ایسنا، در ارزیابی 
از عملکرد استقلال برابر فولاد اظهار کرد: استقلال بازی زیبایی 
برابر فولاد ارائه نداد. فوتبال علاوه بر نتیجه گرا بودن باید زیبا 
نیز باشد که در این دیدار ما شاهد بازی زیبایی از استقلال 
نبودیم. البته مهم کسب ۳ امتیاز بود که حاصل شد. بازیکن 
ک هواداران استقلال است  پیشین استقلال تصریح کرد: دل پا
که باعث شده تیم نتیجه بگیرد و توانسته صدرنشینی خود را 
حفظ کند. فلاحت زاده گفت: درست است که استقلال در چند 
بازی اخیر خود توانسته نتیجه لازم را کسب کند اما باید بهتر 
، تعداد  و قوی تر از این عمل کند و به جای نتیجه یک بر صفر
گل های خود را برابر حریفش افزایش دهد. هر لحظه یک اشتباه 
می تواند به این تیم ضربه بزند تا از کورس قهرمانی عقب بیفتد. 
استقلال تیم بزرگی است و به جای حفظ توپ در دقایق پایانی 
بازی باید به فکر زدن گل های بیشتر باشد. شان و شخصیت 
استقلال بالاتر از این حرف هاست که تنها به یک گل بسنده 
کند و با ارسال توپ های بلند حملات تیم حریف را خنثی کند. 
استقلال نباید دفاعی عمل کند و این شجاعت را به تیم حریف 
بدهد که فشار زیادی را به دروازه استقلال وارد کند. فلاحت 
، نکونام دیگر بهانه ای برای  زاده با بیان اینکه »با رفتن خطیر
گر قبلا نکونام این بهانه  از دست دادن قهرمانی ندارد،« گفت: ا
را داشت که به خاطر خطیر اذیت می شود و اشتباهات را به 
کنون دیگر خطیری نیست که تیم نتیجه  گردن او می انداخت ا
گر نکونام نتواند امسال قهرمان شود برای هواداران فرق  نگیرد. ا
نمی کند که نکونام باشد یا فرد دیگر. مهم قهرمانی تیم است که 
نکونام باید تحت هر شرایطی این قهرمانی را تقدیم هواداران 
کند. وی در پایان خاطرنشان کرد: استقلال باید در چند بازی 
باقی مانده با تمرکز بیشتری بازی کند و نکونام حواسش باشد 
که دیگر جای خطا و اشتباه وجود ندارد و باید تیم نتیجه بگیرد 

تا مورد تشویق هواداران قرار بگیرد. 
   نظر بیانی 

کنش به  خ بیانی پیشکسوت فوتبال کشورمان در وا شاهر
صحبت های نکونام مبنی بر اینکه همه نمی خواهند که استقلال 
قهرمان شود، گفت: من مخالف این صحبت ها هستم. همان طور 
که گفتم همه چیز دست استقلال است. قطعاً بازیکنان این تیم 
توپ های شان را گل کنند، هیچ کس نمی تواند مانع قهرمانی شان 
که استقلال با فرهاد مجیدی قهرمان شد،  شود. مگر سالی 
نمی گفتند نمی خواهند این تیم قهرمان شود، اما استقلال بدون 
شکست قهرمان لیگ شد. در فصل گذشته هم یحیی گل محمدی 
عنوان کرد که نمی گذارند پرسپولیس قهرمان شود، اما آنها در پایان 
فصل سه جام کسب کردند. به نظر من این صحبت ها قدیمی شده 

است و مطرح کردن آن درست نیست. 
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کنش پیشکسوتان استقلال:  وا

نکونام دیگر بهانه ای برای از دست دادن قهرمانی ندارد

مودریچ به دنبال ماندن  
در رئال مادرید 

لوکا مودریچ که قرارداد فعلی اش با باشگاه رئال 
مادرید در پایان فصل جاری منقضی می شود، 
به دنبال این است که فصل آینده هم برای این 
تیم بازی کند. طبق گزارش برنامه تلویزیونی 
»ال چیرینگیتو« اسپانیا؛ لوکا مودریچ حاضر است 
دستمزد خود را به طرز قابل توجهی کاهش داد 
تا بتواند فصل آینده هم در رئال مادرید باشد. 
مودریچ تا آخرین لحظه منتظر پیشنهاد رئال 
مادرید برای تمدید یکساله قراردادش خواهد 
بازنشستگی  آرزویش  بزرگ ترین  چون  ماند 
که در  با پیراهن این تیم است. لوکا مودریچ 
نقل وانتقالات تابستانی 202۳ با رد پیشنهادهای 
هنگفت باشگاه های عربستانی یعنی الهلال و 
النصر تصمیم گرفت قراردادش را تا پایان ماه 
ژوئن 2024 با رئال تمدید کند، در 12 فصل اخیر 
به کهکشانی ها برای کسب 25 جام مختلف کمک 
کرده که از آن جمله می توان به پنج قهرمانی در 
لیگ قهرمانان اروپا، چهار قهرمانی در لالیگا و دو 

قهرمانی در جام حذفی اسپانیا اشاره کرد. 

ویژه

گفت: دستورالعمل   نایب رئیس فدراسیون فوتبال 
پیشنهادی کارگروه ناظر بر قراردادها و سقف بودجه که به 
تأیید هیأت رئیسه سازمان لیگ رسیده است، مقرر شد 
در اولین جلسه هیأت رئیسه فدراسیون بررسی شود.  به 
گزارش مشرق، مهدی محمدنبی، نایب رئیس فدراسیون 
گفت: با توجه به اهمیت برگزاری مستمر جلسات کارگروه 
نظارت بر مسابقات در هفته های پایان لیگ فوتبال، 
جلسات مختلفی را برگزار و در این زمینه موارد به شرح ذیل 

تصمیم گیری شد: 
 ۱- در این نشست که با حضور مسئولان فدراسیون و 
سازمان لیگ فوتبال برگزار شد درباره برگزاری جشن 
برترین های لیگ فوتبال مواردی مورد بحث قرار گرفت که 
در نهایت مقرر شد تا این مراسم در زمان مشخص که تاریخ 

آن متعاقباً اعلام می شود، برگزار شود. 
۲- مقرر شد تا پس از پایان برگزاری هر رقابت در سطح لیگ 
کشور، کلیه مسابقات توسط اعضای کمیته ذیربط آنالیز و 

گزارش آن ارائه شود. 
۳- گزارش های اعلامی به ارکان قضائی فدراسیون از سوی 
سازمان لیگ فوتبال باید پیگیری شود. همچنین مقرر شد 
تا قراردادهای منعقده باشگاه ها با بازیکنان، مربیان و سایر 

دست اندرکاران به روز رسانی شود. 
۴- دوره های توانمندسازی مدیریت باشگاه ها در دستور 

کار قرار گرفت و اجرایی خواهد شد. 
۵- دستورالعمل پیشنهادی کارگروه ناظر بر قراردادها و 
سقف بودجه که به تأیید هیأت رئیسه سازمان لیگ رسیده 
است، مقرر شد تا در اولین جلسه هیأت رئیسه فدراسیون 

فوتبال مطرح و اتخاذ تصمیم شود. 

 مهدی محمدنبی خبر داد: 

گشت سقف قرارداد به لیگ برتر فوتبال با مصوبه هیات رئیسه باز

گفتوگو

در  فوتبال  کارشناس  بابایی  حمیدرضا 
گردان جواد نکونام در  خصوص عملکرد شا

هفته های پایانی لیگ برتر صحبت کرد. 
    درباره پیروزی تیم فوتبال استقلال مقابل 

فولاد چه نظری دارید؟
 استقلال در این بازی به خوبی تمام نقاط را 
کیفیت عمل  پوشش داد و در طراحی حمله با
کرد و مستحق برد در این مسابقه بود. طی این 
بازه زمانی فقط و فقط باید به فکر برد در ۳ بازی 
بعد باشیم. خط حمله استقلال مقابل فولاد در 
چند صحنه فرصت گلزنی داشت، اما به خوبی 
استفاده نکرد. آبی پوشان در این دیدار نبض 
بازی را در دست گرفته و به خوبی نقاط ضعف 
گردان ویسی سعی  فولاد را آنالیز کرده بودند. شا
بر این داشتند که از کناره ها به دروازه استقلال 
نزدیک شوند، اما تیرشان به سنگ خورد و موفق 
نبودند. دفاع استقلال باز هم طبق معمول 
یکسری اشتباهات داشت و روی ارسال ها کمی 
ضعیف عمل کرد که این نوع اشتباهات در ۳ 
بازی بعدی نباید تکرار شود و نکونام باید روی 

این موضوع تمرکز بیشتری داشته باشد. 
    عملکرد بازیکنان استقلال در این بازی را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
ماشاریپوف هفته به هفته به یک رهبر در 
خط هافبک آبی پوشان تبدیل می شود و به 
خوبی میانه میدان را کنترل می کند و توپ را 
بین بازیکنان به گردش در می آورد. بلانکو به 
نسبت بازی گذشته کمی خسته بود، اما تلاش 
خودش را انجام داد. ایمان سلیمی در این بازی 
یک گل ۳ امتیازی زد و اشتباهات فردی گذشته 
را به دست فراموشی سپرد. سامان تورانیان از 
آن دست جوانانی است که آینده درخشانی در 
ترکیب استقلال خواهد داشت. جلالی دهمین 
پاس گل خود در این فصل را به ثبت رساند و 
بر خلاف فصل گذشته روحیه و انگیزه خاصی 
دارد. وی با این سن کم در حال حاضر بهترین 
پاسور استقلال در لیگ است. نکونام را تحسین 
می کنم، زیرا با وجود تمام کم و کاستی هایی که 
در ترکیب تیمش وجود دارد موفق شده بازیکنان 
را به خوبی با یکدیگر هماهنگ کند. امیدوارم 
آینده بازیکنان  مدیریت باشگاه برای فصل 
مدنظر جواد نکونام را جذب کند و خلأ های 

موجود در ترکیب را از بین ببرد. 
   سه دیدار تا پایان فصل باقی است!

 کار سختی تا پایان فصل خواهیم داشت و 
با این سبک که از تیم استقلال شاهد بودیم به 
گردان نکونام به این راحتی صدر جدول  نظرم شا
را از دست نخواهند داد. نساجی بزرگ ترین 
چالش ما برای رسیدن به قهرمانی خواهد بود. 
گردان الهامی روز های خوبی را  به هر حال شا
پشت سر می گذارند و به معنای واقعی برای بقا در 
لیگ برتر می جنگند. پیکان هم همین وضعیت 
را دارد و در منطقه سقوط قرار گرفته و برای 
پیروزی مقابل استقلال اقدام به بازی هجومی 

خواهد کرد. 

بابایی: 
نساجی بزرگ ترین چالش 

استقلال برای رسیدن به 
قهرمانی خواهد بود

در مسابقات قهرمانی مردان آسیا  
کار ما بسیار سخت شده است 

کدل رئیس فدراسیون  پا تسنیم: علیرضا 
شرایط  مورد  در  خبری  نشست  در  هندبال 
تیم ملی هندبال بزرگسالان و انتخاب کادر فنی 
ایرانی و یا خارجی برای این تیم اظهار داشت: 
در بخش بزرگسالان، سال گذشته سال خوبی 
نبود و فضای تیم ملی در آسیا به سمتی رفته 
که 8 کشور برای کسب سکو و سهمیه جهانی 
می جنگند. در 7 سال گذشته در بحث کسب 
سهمیه جهانی و سکو موفق نبودیم. وی افزود: 
گر در انتخابی المپیک شرکت کردیم برای این  ا
بود تا در قهرمانی آسیا آمادگی بیشتری داشته 
باشیم. ما در سه دوره بازی های آسیایی مدال 
نگرفتیم. سال خوبی را پشت سر نگذاشتیم. 
روند تیم ما نسبت به هانگژو مثبت بود و کمک 
کرد تا در قهرمانی آسیا با اختلاف کمتری ببازیم. 
هشت تیم در آسیا می جنگند و فاصله های آنها 

خیلی بیشتر شده است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رئیس کل دادگستری استان کرمان از تشکیل یک 
پرونده با موضوع اتهام فساد مالی در یکی از باشگاه های فوتبال 
در استان کرمان خبر داد. حجت الاسلام والمسلمین ابراهیم 
حمیدی در تشریح جزئیات تشکیل یک پرونده با موضوع اتهام 
فساد مالی در یکی از باشگاه های فوتبال در استان کرمان اظهار 
داشت: پس از کسب گزارشی از سوی سازمان اطلاعات سپاه 
استان کرمان مبنی بر وقوع فساد مالی در یکی از باشگاه های لیگ 
برتری استان کرمان بلافاصله رسیدگی به موضوع در دستور کار 
دستگاه قضائی قرار گرفت. رئیس کل دادگستری استان کرمان 
افزود: در این رابطه چند نفر از مسئولان سابق این باشگاه تحت 
تعقیب قضائی قرار گرفته اند و تحقیقات تکمیلی در این رابطه 
ادامه دارد. وی اعلام کرد: تخلفات صورت پذیرفته مربوط به 
سال 1400 و قبل از آن است و در این رابطه در زمستان سال 
گذشته پرونده ای در دستگاه قضائی استان کرمان تشکیل شده 
بود. حجت الاسلام حمیدی خاطرنشان ساخت: در این رابطه 
همچنین روز )شنبه 22 اردیبهشت ماه( پنج نفر از افراد در کمیته 
داوران و اعضای فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و یک روزنامه نگار 
ورزشی جهت ادای توضیحات به دستگاه قضائی استان احضار و 
دعوت شده اند. وی عنوان کرد: باتوجه به اینکه پرونده در مراحل 
تحقیقات اولیه قرار دارد و اطلاعات تکمیلی در این رابطه از سوی 

روابط عمومی دادگستری استان اطلاع رسانی خواهد شد. 

بیــنالمــلل
گردانش در دیدار برابر رئال     سرمربی بارسلونا از عملکرد شا
سوسیداد ابراز رضایت کرد و به عصبانیت لواندوفسکی بعد از 
کنش نشان داد. در آخرین بازی هفته سی و پنجم  تعویض وا
رقابت های لالیگا بارسلونا در نوکمپ از رئال سوسیداد پذیرایی 
کرد. آبی اناری ها از توقف ژیرونا نهایت استفاده را بردند و موفق 
شدند که در دیدار برابر سوسیداد با دو گل به پیروزی برسند تا به 
رده دوم جدول رده بندی برگردند. به نوشته مارکا، ژاوی در نشست 
خبری بعد از بازی گفت: همیشه بازی کردن برابر رئال سوسیداد 
سخت است. آنها همواره بازی را برای ما سخت می کنند و این به 
خاطر جنگندگی بالا و نظم تیمی است که دارند. انتظار نداشتم 
که سوسیداد با 5 بازیکن دفاع کند. آنها بسیار خوب بودند. این 
پیروزی برای ما مهم بود چرا که باعث شد تا به رده دوم جدول 
رده بندی برگردیم. او ادامه داد: در کل باید بگویم که از عملکرد 
تیم راضی هستم و بازی خوبی را به نمایش گذاشتیم. ژاوی در این 
بازی تصمیم گرفت که لواندوفسکی را در دقیقه 76 تعویض کند 
که این تصمیم او باعث ناراحتی و عصبانیت ستاره لهستانی شد. 
کنش به این موضوع گفت: به خاطر دلایل  سرمربی بارسلونا در وا

کتیکی لواندوفسکی را تعویض کردم.  تا
ما نیاز به فعالیت بیشتری در میدان 
داشتیم. به نظرم لواندوفسکی بازی 
خوبی را به نمایش گذاشت و تاثیر گذار 
ظاهر شد. می توانم عصبانیت او را 
درک کنم چرا که خود من هم از تعویض 

شدن ناراحت می شدم اما من یک 
مربی هستم و باید به مصلحت تیم 
فکر کنم. برای آبی اناری ها لامین 

یامال و رافینیا از روی نقطه پنالتی 
گلزنی کردند. بارسا با پیروزی در این 

بازی 76 امتیازی شد و با یک امتیاز 
بیشتر نسبت به ژیرونا به رده 

دوم برگشت. رئال مادرید 
با ۹0 امتیاز قهرمانی خود 

را در لالیگا قطعی کرد. 

آذربایجانی: از زمان سیمانِ سپاهان طرفدار این تیم هستم
مدیرعامل باشگاه سپاهان با اعلام اینکه 
پدرش در گذشته مشاور این باشگاه بوده است، 
کرد هوادار قدیمی باشگاه پرطرفدار  عنوان 

اصفهانی است. 
   صحبت مدیرعامل فولاد 

به گزارش روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه 
آذربایجانی،  آیین معارفه مهدی  سپاهان، 
ورزشی  فرهنگی  باشگاه  جدید  مدیرعامل 
گذشته _دوشنبه  فولاد مبارکه سپاهان روز 
بیست وچهارم اردیبهشت با حضور محمدیاسر 
طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه، رضا 
امینی شهردار اهواز و تعدادی از معاونین و 
مدیران ارشد شرکت فولاد مبارکه و همچنین 
و مدیران  از اعضای هیات مدیره  تعدادی 
باشگاه فرهنگی ورزشی سپاهان در دفتر شرکت 
فولاد مبارکه در اصفهان برگزار شد. محمدیاسر 
طیب نیا، مدیرعامل شرکت فولاد مبارکه در 
این مراسم اظهار کرد: باشگاه مردمی سپاهان 
با هویت بیش از نیم قرن و 85 تیم حرفه ای 
ورزشی و 2۳ رشته ورزشی جزو کامل ترین و 
برترین باشگاه های جمهوری اسلامی ایران 

است. وی افزود: باشگاه سپاهان در عرصه 
بین المللی نیز به عنوان نماینده باشگاه های 
کشور همواره افتخارآفرینی کرده و پرورش دهنده 
قهرمانان ملی و استانی بوده است. مدیرعامل 
شرکت فولاد مبارکه تیم سپاهان و زاینده رود 
را دو عامل شادی مردم اصفهان دانست و 
گفت: عشق و علاقه به تیم سپاهان همواره 
بین مردم اصفهان و در بین اقشار مختلف 
مردمی وجود دارد و این حس را در بین قشر 
تحصیل کرده، کارآفرینان، ورزشکاران، کارگران 
و… شاهد هستیم و همه دل در گرو سپاهان 
دارند و برای آنها سرنوشت این تیم اهمیت دارد. 

   صحبت مدیرعامل 
مهدی آذربایجانی، مدیرعامل جدید باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان نیز در این آیین ضمن ابراز 
خرسندی از حضورش در باشگاه بزرگ سپاهان 
اظهار کرد: هر نتیجه خوبی که در این باشگاه 
اتفاق بیفتد شادی و نشاط مردم را به همراه 
دارد و این برایم از همه چیز ارزشمندتر است. 
وی با بیان اینکه توجه به نشاط اجتماعی را 
در باشگاه فولاد مبارکه سپاهان در دستور کار 

قرار خواهیم داد، اضافه کرد: در نگاه تحولی 
ما درصدد هستیم که حال مجموعه خود را 
به سمت بهترین حال ببریم. به دنبال ایجاد 
گر امروز در  حال خوب برای مردم هستیم و ا
باشگاه سپاهان هستم، دلیل آن مهم بودن 
حال خوب مردم است. مدیرعامل باشگاه 
فولاد مبارکه سپاهان با بیان اینکه شرکت فولاد 
مبارکه در دو قطب تولید و نشاط اجتماعی به 
دنبال حال خوب مردم است، افزود: زمانی که 
تیم فوتبال سپاهان از آنِ سیمان سپاهان بود 
پدرم مشاور تیم و من هوادار سپاهان بودم 
و همواره ریز اخبار باشگاه را دنبال می کردم. 
همچنین به عنوان یک ورزشکار حرفه ای ورزش 
را درک می کنم و خوشبختانه در رشته ای کار 
کرده ام که قاعده و قانون در آن بسیار ارزشمند 
گر قانونی رعایت نشود موفق  است و مطمئنم ا

نخواهیم بود. 
   چالش 

آذربایجانی در ادامه با بیان اینکه چالش 
اصلی باشگاه داری در کشور بحث مدیریتی 
است، گفت: بنده در حوزه مدیریتی تجربه های 

در  مدیریتی  تجربه  و  داشته ام  مختلفی 
شهرداری اهواز من را آب دیده کرده است و 
به نظر می رسد که می توان از این تجربه برای 
بهبود اتفاقات در باشگاه فولاد مبارکه سپاهان 
استفاده کرد. وی افزود: باشگاه فولاد مبارکه 
سپاهان چارچوب و ساختارهای خوبی دارد و 
ما حرکت های خوب گذشته را دنبال می کنیم 
و اتفاقات خوبی را نیز رقم خواهیم زد. چرا 
که سپاهان باشگاه مهمی است و باید حق 
باشگاه را در حوزه های مختلف احقاق کنیم. 
آذربایجانی به تعامل و همکاری سازنده اشاره 
کرد و گفت: باید از همه ظرفیت های همکاری 
برای خدمت به تیم فوتبال و سایر رشته ها 
استفاده کنیم و در این مسیر از حاشیه ها فاصله 
بگیریم و اجازه ندهیم برای ما حاشیه سازی 
کنند. به دنبال فضای آرام هستیم چرا که بر 
این باوریم در فضای آرام می توان اتفاقات 
خوبی را رقم زد. وی گفت: تمام تلاشم این 
است که خودم را صددرصد وقف مأموریتی که 
پذیرفته ام، بکنم و در راستای اعتلای نام بزرگ 

ایران، اصفهان و سپاهان قدم بردارم. 

لزوم نظارت در 3 دیدار پایانی 

تیم پرسپولیس مقابل هوادار در هفته بیست وهفتم لیگ 
برتر فوتبال ایران، به برتری رسید. پرسپولیس با ارائه یک بازی 
مالکانه و استفاده از تجربه بازیکنانش موفق شد در یکی دیگر 
از بازی های مهم و سرنوشت ساز در راه قهرمانی پیروز شود. 
پرسپولیس هفته به هفته روند رو به رشدی دارد و نسبت به دیدار 
با آلومینیوم در جام حذفی تغییرات مثبتی در تیم شکل گرفته 
و نقاط ضعف این تیم مرتفع شده است. تیم فوتبال هوادار نیز 
در این بازی حملات خوبی داشت، اما نتوانستند بهره خوبی از 
موقعیت هایی که داشتند ببرند و فرصت سوزی کردند؛ در نهایت 
هم به دلیل عدم تمرکز کافی در خط دفاعی 2 گل را روی حرکت 
خوب سرخپوشان دریافت کردند. شکل بازی سرخ پوشان هفته 
به هفته بهتر خواهد شد و اوسمار توانسته شکل هجومی و موفق 
تیمش را پیدا کند. آل کثیر و اورونوف با آمدن به پرسپولیس سبک 
گردان اوسمار را تغییر داده اند و کاملاً نسبت به گذشته  بازی شا
متفاوت و هجومی شده اند. آمدن این 2 بازیکن دست اوسمار را 
برای انتخاب بازیکن باز گذاشته و او خیلی راحت می تواند تیمش 
را در زمین بچرخاند. بسیار خوشحالم که مسعود شجاعی را در 
قامت مربیگری می بینم و برای او آرزوی موفقیت می کنم. هوادار 
تحت هدایت شجاعی آینده خوبی خواهد داشت. آن ها در دیدار 
مقابل پرسپولیس به خوبی بازی را به گردش در می آوردند، اما در 
خط دفاع خلاء هایی داشتند که مهاجمان پرسپولیس به خوبی 
از آن استفاده کردند و موفق شدند این بازی مهم را با برد به پایان 
برسانند. حضور بیرانوند در ترکیب پرسپولیس نوعی آرامش برای 
بازیکنان به شمار می رود و باعث می شود که بازیکنان با استرس 
کمتری بازی کنند از نظر من اوسمار یک برزیلی کاربلد و باتجربه 
است و به آینده او خوشبین هستم. تنها مشکلی که او دارد این 
است که در تصمیماتش دقت نمی کند که پس از انجام بازی مقابل 
آلومینیوم و سپاهان رفته رفته بهتر می شود. او باید از تجربیات 
کند. ۳ بازی سخت در آینده  گل محمدی استفاده  گذشته 
خواهیم داشت و با احترام به تیم فوتبال استقلال خوزستان، ما 
کار آسانی مقابل آن ها در آزادی خواهیم داشت و چالش جدی ما 
مقابل شمس آذر و مس رفسنجان خواهد بود. با تمام این اوصاف 
نباید هیچ کدام از بازی های پیش رو را دست کم بگیریم و نگذاریم 
هیچکدام از حریفان مقابل پرسپولیس عرض اندام کنند. باید 
نظارت بیشتری روی داوری های این ۳ هفته پایانی شود، زیرا روی 

نتایج هر 16 تیم جدول تأثیرگذار است. 

محمودکلهر
کارشناسفوتبال

رافت: بازی پرسپولیس و هوادار مثل یک فیلم تکراری بود

بازیکن پیشین پرسپولیس معتقد است 
که »بازی پرسپولیس برابر هوادار مانند فیلم 
که انگار 4 مرتبه قبلا دیده  سینمایی بود 
باشی و هیچ جذابیت و هیجانی برای بیننده 
نداشت.« پایان رافت در گفت وگو با ایسنا، در 
ارزیابی از عملکرد تیم پرسپولیس برابر هوادار 
در رقابت های لیگ برتر فوتبال، اظهار کرد: 
آنچه در این بازی اهمیت داشت کسب ۳ 
امتیاز بود که پرسپولیس توانست به آن برسد. 
گر برگزار شد  البته بازی چون بدون تماشا
مانند فیلم سینمایی بود که 4 مرتبه قبلا دیده 
باشی بدون اینکه برای بیننده جذابیت یا 
شور و هیجان خاصی داشته باشد. وی گفت: 
پرسپولیس در این دیدار بدون اینکه موقعیت 
گر  زیادی ایجاد کند مرتب موقعیت می داد. ا

در ۳ بازی آینده خود به ویژه برابر استقلال 
خوزستان و شمس آذر قزوین با همین شیوه 
بازی کند قطعا روند خوبی نخواهد داشت. 
پرسپولیس ۳ بازی حساس و مهم را پیش رو 
دارد که نباید اجازه دهد که توپ ها به راحتی 
که من از  گل تبدیل شوند. با بازی ای  به 
پرسپولیس برابر هوادار دیدم این نگرانی 
وجود دارد که به راحتی امتیاز از دست بدهد. 
در  همچنین  پرسپولیس  پیشین  بازیکن 
ارزیابی از تیم هوادار خاطرنشان کرد: این تیم 
بار فنی زیادی نداشت و بازیکنان آن از نظر 
کتیک و سرعت، بازی معمولی را  تکنیک، تا
به نمایش گذاشتند. حتی بازیکنان شماره 
۹ و 10 هوادار که باید به مراتب بهتر از سایر 
بازیکنان آن عمل می کردند بازی معمولی 

داشتند و از خط حمله تا دفاع یکسان بازی 
می کردند. پرسپولیس برابر چنین تیمی باید 
موقعیت های گلزنی زیادی ایجاد می کرد و 
عملکرد موفق تری داشت اما روند بازی اش 
چنگی به دل نمی زد. رافت یکی از مشکلات 
پرسپولیس را در خط میانی و دفاع وسط 
عنوان کرد و افزود: این مشکل تنها مختص 
چنین  با  فوتبال  در  و  نیست  پرسپولیس 
معضلی مواجه هستیم. وی در پایان گفت: 
پرسپولیس ۳ بازی فوق العاده سخت دارد، 
به ویژه شمس آذر از همه برای پرسپولیس 
سخت تر است. این تیم با بازیکنان گمنام 
خود فوق العاده بازی می کند. به هر صورت 
گر به دنبال قهرمانی است  پرسپولیس ا
شمس  و  خوزستان  استقلال  برابر  باید 

آذر بازی های خوبی را به نمایش بگذارد 
و مانند هوادار به این تیم ها اجازه خلق 

موقعیت ندهد. 


